
Inspreektekst t.b.v. het inspreken  bij de Commissie Beheer d.d. 11 januari 2018 om 17.00 uur over 

het thema “De recente parkeerplannen in relatie tot de nieuwjaarstoespraak van onze burgemeester”. 

 

Geachte bestuurs- en raadsleden en overige aanwezigen. 

 

Allereerst wil ik U allen een gelukkig en gezegend 2018 toewensen, met  veel 

bevlogenheid en goed inzicht bij Uw werkzaamheden voor onze mooie stad en zijn 

bewoners. 

 

Dan wil ik U nu, mede namens velen uit onze buurt, mijn verontrusting uitspreken 

over de uitvoering van de recente plannen, die er zijn voor het aanpassen van het 

huidige parkeerregime en dan in relatie tot de nieuwjaarstoespraak van onze 

burgemeester. 

 

De burgemeester had het daarin o.a. over het sociale functioneren van de stad, waarin 

het ontmoeten van mensen belangrijk is om bij voorbeeld het probleem  van de 

vereenzaming tegen te gaan. 

 

En deze vereenzaming wordt nu juist in de hand gewerkt, door het uitvoeren van de 

recente parkeerplannen. 

 

Als belangrijkste punt noem ik het invoeren van het bewoners betaald parkeren op 

zondag. Hierdoor zullen vele bewoners in een isolement geraken en vereenzamen. 

Het is toch juist een speerpunt van Uw bestuur om dit te voorkomen! 

 

Bovendien is dit wel een heel grote aanslag op onze vrijheid! 

De enige en overigens bijzondere dag waarop wij ons niet hoefden te bekommeren 

om  de problemen met het parkeren van de auto van onszelf en van onze gasten, 

wordt ons op die manier ontnomen. 

 

Voorts heb ik en vele van mijn buurtgenoten veel bezwaar tegen de verlenging van 

het bewoners betaald parkeren van 21 uur tot 23 uur. 

In onze wijk en vermoedelijk ook vele andere wijken is daar totaal geen behoefte aan. 

Zoals U wel zal begrijpen geeft dit veel problemen, als men gasten heeft, die na 21 

uur vertrekken bij bij voorbeeld een verjaardag, of die zelfs blijven overnachten. 

Ook geeft dit vele problemen bij evenementen, zoals kaartavondjes, scholings- en 

studie-avonden en dergelijke. 

Ook deze maatregel zal de vereenzaming in de hand gaan werken. 

 

Voorts heb ik en vele van mijn buurtgenoten grote bezwaren tegen het afschaffen van 

de papieren parkeerschijf. 

Deze heeft vele gemaksvoordelen ten opzichte van het in te voeren digitale parkeren. 

Bovendien zijn er vele bewoners, die het digitale invoeren niet kunnen of er niet mee 

kunnen omgaan. 

Tevens is het zeer omslachtig voor de bewoner, die gasten ontvangt. 



Ikzelf heb bij voorbeeld geen mobiele telefoon en dus ook geen app. 

Wel kan ik overweg met de desktopcomputer, maar dan ben ik bij voorbeeld tijdens 

een verjaardag continu bezig met de computer voor het aanmelden en weer afmelden 

van mijn gasten, terwijl het feest er juist is voor een gezellig samenzijn met mijn 

gasten. 

Het komt er volgens mij en vele buurtgenoten dus op neer, dat de afschaffing van de 

papieren parkeerschijf ook de vereenzaming van de bewoners in de hand werkt. 

Ik en met mij vele verontruste bewoners,  vragen U dan ook om de afschaffing van de 

papieren parkeerschijf niet te doen. 

 

Ik vertrouw er op, dat U allen na mijn betoog er van bewust bent, dat toch de nodige 

aanpassingen nodig zijn in de recente parkeerplannen. 

 

Ik en vele anderen wensen U veel succes met het ombuigen van de recente 

parkeerplannen, om voor Haarlems bewoners tot een meer aanvaardbare uitvoering te 

komen 

 

Ik dank U voor Uw aandacht. 

 

H.W. Van Eig. 


